
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 
     Nr 16/2008 w dniu 20 października 2008 roku.  
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.30 zakończono o godz. 17.00.  
 
 
  

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny 

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny 

4. Andrzej Zając obecny 
 

5. Marceli Marzyński nieobecny 
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 

1. Marceli Marzyński 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1.  Władysław Purczyński 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Kontrola funkcjonowania i wykonania ustawy o zamówieniach publicznych                         

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr2 w Wągrowcu. 

 
  
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

Przewodniczący Komisji – Pan Jacek Brzostowski przedstawił odpowiedź Zarządu 

Powiatu Wągrowieckiego – na wniosek komisji w sprawie wydania decyzji środowiskowych 

dla inwestycji pn. „Przebudowa ulicy Bartodziejskiej w Wągrowcu” (załącznik nr1 do 

protokołu).  

 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący Komisji, który powitał wszystkich przybyłych,                   

a następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

Pan Władysław Purczyński – Dyrektor ZSP nr2 w Wągrowcu przedstawił następnie 

dokumentację przetargową związaną z zadaniem pn.„Wymiana pokrycia dachowego                    

z instalacją odgromową i zabezpieczenie konstrukcji drewnianej”. Oferty przetargowe złożyło 

5 oferentów, wygrała firma „WA.SZ.DACH” z Poznania, która przedstawiła 

najkorzystniejszą ofertę pod względem cenowym. 

Pan Jacek Brzostowski poinformował członków komisji o powodach, które wpłynęły na 

to, iż nie doszło do skutku poprzednie posiedzenie komisji w Powiatowym Inspektoracie 

Nadzoru Budowlanego. Radny A.Zając poprosił o informację pisemną. 

Następnie zadawano pytania, które dotyczyły m.in. następujących spraw:                              

kto przygotowywał kosztorys na przetarg dla ZSP nr2? Kto jest inspektorem nadzoru? Kto 

jest kierownikiem budowy?  
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Potem Dyrektor Purczyński dokonał omówienia budżetu szkoły na 2008 rok. 

Pytania: kto podjął decyzję o przyłączeniu placówki do cieplika miejskiego? Czy były 

przeprowadzone rozmowy w celu odłączenia placówki od cieplika? Czy i na jakich zasadach 

jest to możliwe? Ile wynoszą roczne koszty ponoszone na ogrzewanie szkoły? 

Czy z końcem roku kalendarzowego, któryś z nauczycieli odchodzi na emeryturę? 

 Komisja wypracowała wnioski, Przewodniczący poddał je pod głosowanie. Zostały 

one (2) przyjęte jednomyślnie, wszyscy obecni na posiedzeniu członkowie komisji(4) byli –

za. 

Na tym protokół zakończono. 

 
4.  ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
4.1. Zapytania -------------------------  
 

 
4.2. Opinie  -----------------------------  

 
 

      4.3. Stanowiska  -----------------------  
 
 
4.4. Wnioski: 
 
1) Komisja Rewizyjna wnioskuje do ZPW, aby rozważyć możliwość odłączenia 

ogrzewania budynku ZSP nr2 w Wągrowcu od cieplika miejskiego i zastosowania 
własnej kotłowni. 

 
2) Komisja Rewizyjna zwraca się do ZPW, aby podjąć działania zmierzające do 

kompleksowej wymiany stolarki okiennej oraz przeprowadzenia renowacji elewacji 
budynku ZSP nr2 w Wągrowcu. 

 
 

                                                                                        
 

Protokołował:                                                          Przewodniczący Komisji:                 
    

    Robert Woźniak                                                             Jacek Brzostowski 

                                                                                     

 


